
 
PROTOKOLL 11/2024 
 
20241009  Styrelsemöte kl 19.00 – 21.00 
    
 
 
Närvarande:  

Frida Tjernberg 
Josefine Cuevas Brodd 

 Kerstin Hägglund  
 Rickard Klein 
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Åsa Larsson 
 Sölvi Linder 
 Lars Appelin 
  
 
 
§1 Mötet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Val av justerare 
 Till justerare valdes Maria Landergård. 
 
§4 Föregående protokoll – 240905 
 - BPH i Piteå och Jämtlands Härjedalens kennelklubb. Åsa och Sölvie arbetar vidare med  
  frågan och försöker få till ett BHP i varje län till våren. 
 - Redovisning av kostnader och intäkter för Cupen 2024 – se §7 

 
§5 Inkomna handlingar  
 240903 Snabb hantering av olämpligt beteende 

240905 Gemensam kalender – Kalendern som SSPK har startat, har haft vissa  
tekniska problem. 

 240905 Rasklubbsträff – påminnelse 
 240910 Beslut från Disciplinnämndens sammanträde 240816 – 240817 
 240911 Digital ras- och specialklubbsträff 1 oktober – att arbeta med RAS 



240911 Digital helgkurs för avelsfunktionärer 12 – 13 oktober. Från DSR kommer  
Susanne Swedjebrink att delta. 

 240917 Sveriges Lantbruksuniversitet – Forskningsnytt djur – september 2024 
 240917 Rasklubbsträff – påminnelse 
 240917 Medlemslistor – påminnelse 
 240918 Brev till domaransvarige vid klubbarnas utställningar 
 240918 My Dog – gemensam monter 
 240918 Tipsa om webbinarier 
 240922 Protokoll SKK Centralstyrelse 4/2024 

240922 Protokollsutdrag från CS 4/2024 (SKK sänker milersättningen från 31 till 25 
kr/mil) 

 240927 Webbinarium om SKK utställnings digitala system – SKK show adm och  
   SKK dog show 
 241001 Auktorisation Dvärgspinscher – pinscher 
 241001 SKK avgifter utställning, prov och tävlan 2025 
 241001 Brev till domaransvariga vid klubbarnas utställningar 
 241001 Till rasklubbarna – kurs för dej under 26 år 

241002 Inbjudan till SSPK:s kommande styrelsemöte 15.10. Frida Tjernberg kommer 
att vara vår representant vid mötet. 

 241003 Medlemsavgifter 2025 (Sölvie) 
 241004 ICKE Hänvisning 
 241007 SSPK protokoll 
  
§6 Ekonomi 
 Lars redogjorde för ekonomin som är fortsatt stabil.   
 
§7 Styrelsefrågor från:          

• Aktivitetskommittén 
Cupen: Meddelades att Marie-Louise Schelin avgått från kommittén från den 
2.10 och vi söker nu en ersättare som bl a kan hantera administrationen för 
Cupen.  
 
Domare för agility, lydnad och utställning är bokade. Sölvie ansvarar för att vi får 
ringsekreterare till utställningen. Vi behöver även två funktionärer som ska sköta 
sekretariatet för de arbetande grenarna. 
 
Cupen äger rum den 16 – 18.5 på Vilsta, Eskilstuna. 
 
Frida redogjorde för kostnader och intäkter för Cupen 2024. Kostnaderna är  
betydligt högre än intäkterna, men styrelsen var överens om att Cupen är en 
viktig del för medlemsnyttan och måste därför få kosta.  
 
Diskuterades om webshopen ska vara representerad även på Cupen 2025. 
Uppdrogs åt Maria att ta reda på hur stort intresset för webshopen hittills har 
varit.  
 

 



• Avelskommittén 
Maria och Corinne redogjorde för de två webinarier som kommer att 
genomföras. Det första äger rum den 31 oktober, det andra i november eller 
januari. 
Vid webinariet i oktober deltar flera utställningsdomare och temat är ”Vart är vi 
på väg med vår ras?” Det blir en diskussion med en domarpanel. Moderator är 
Susanne Swedjebrink. Corinne ansvarar för att webinariet annonseras på 
hemsidan, Josefine och Åsa på Instagram respektive FaceBook. 
 
Det andra webinariet kommer troligen att arrangeras tillsammans med SSPK med 
Sara Molin som föreläsare  Det ska belysa reproduktion.  

   
Maria informerade om att SSPK kommer att arrangera en utbildning för nya 
exteriörbedömaren under nästa år.  
 
Maria informerade också om de uppfödarmöten som ägt rum i Stockholm och i 
Skåne och som samlade en hel del uppfödare. Möten är informella och bygger på 
de frågor som deltagarna vill diskutera. AK kommer att fortsätta arrangera dessa 
uppfödarmöten. 
 
Meddelades att Hundudden på Djurgården i Stockholm, arrangerar BPH för många 
olika raser. Det går att kontakta dom och boka ett BPH. De är lite dyrare än andra 
anordnare men de är mycket seriösa och duktiga enligt Maria. 
 

• Mentalgruppen  
Det webinarium som mentalgruppen anordnade med RM HundCenter den 2.10 
var mycket uppskattat. 130 personer deltog, varav 32 icke medlemmar som 
betalade 100 kr vardera för att delta. 
 
Mentalgruppen anordnar ytterligare ett webinarie vid två tillfällen, den 17 och 22 
oktober kl 19.00. 
         

• Hälsogruppen  
Av Agrias Breed Profile framgår att hjärtproblem har blivit vanligare inom våra 
raser samt att det finns många anlagsbärare till PMDS. Hälsogruppen håller nu på 
att ta fram mer fakta kring ovanstående. 

 
§8 Medlemstidningen  
 Nästa nr av medlemstidningen kommer snart ut. 
    
§9   Förrådet 
 Förrådet är nu definitivt flyttat till Eskilstuna. Josefine är nu ansvarig för detta. 
 
§10 Vår monter Stockholms Hundmässa och Göteborg My Dog 

DSR kommer att ha en egen monter vid Hundmässan och montergruppen är 
informerad. I Göteborg kommer vi att delta i SSPK:s gemensamma monter för alla 
raserna. Där behöver vi en lokalt ansvarig person som ansvarar för vår del i montern 



och för att bemanningen. Uppdrogs åt Rickard att se till att sådan ansvarig person 
utses. 

 
§11 AU protokoll 3/2024 
 Arbetsutskottet beslöt den 21.9 att anmäla Susanne Swedjebrink till SKK:s digitala  
 avelskonferens den 12 – 13 oktober till en kostnad av 900 kr. 
 
§12 Årsmötet – datum, förberedelse     

Kerstin redovisade förslag till tidplan för de årsmöteshandlingar som styrelsen och 
revisorerna måste arbeta fram inför årsmötet som äger rum den 23 februari. En 
reviderad plan kommer att sändas ut till berörda. 
 

§13 Årets Dvärgschnauzer  
Enligt styrelsebeslut den 24:e mars ska en arbetsgrupp utanför styrelsen beräkna och 
utvärdera Årets Dvärgschnauzer 2024 (fd Årets Hund) enligt de nya statuter som antogs 
vid årsmötet. Resultatet överlämnas därefter till styrelsen för eventuella förslag till 
korrigeringar av statuterna till årsmötet 2025. 
 
Beslöts att arbetsgruppen består av: Monica Setterlund, Josefine Lundh, Caroline 
Orädd och Anna Ånstrand.  

 
Uppdrogs åt Johanna att snarast ta fram en formulär för Årets Dvärgschnauzer som vi 
kan lägga ut på hemsidan. 

 
§14 Förtjänsttecken/nomineringar  
 Vid rådande möte hade ännu inte några förslag till ovanstående inkommit till styrelsen. 
 Uppdrogs åt Åsa och Josefine att på nytt lägga ut detta på sociala medier. 
 
§15 EDS 4 – 6 september 2026 

Diskuterades om DSR för första gången ska anordna en egen officiell utställning 
torsdagen den 3 september. Styrelsen kommer att besluta om detta vid nästa möte. 

 
§16 Information från SSPK         
 Inget särskilt att rapportera utöver det som redan nämnts.      
 
§17 Nästa möte 
 Nästa möte äger rum den 6 november kl 19.00 – 21.00. 
 
Vid protokollet: 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
Mötesordförande:       Justeras: 
 
 
Frida Tjernberg        Maria Landergård 


